

NOTICE 通告

PDC-2026-N089

致瑜翠園各住戶：

有關：第 1 座排污渠更換工程

為改善屋苑排污系統，服務處將進行更換第1座排污渠工程，詳情如下：

工程日期：2026年7月22日（星期三）及7月23日（星期四）

工程時間：上午9時正至下午6時正

工程位置：第1座平台

工程期間可能產生短暫噪音及氣味，對住戶造成不便，敬請見諒。

為配合工程進行及確保工程能順利完成，服務處溫馨提示第1座各住戶於上述工程時段內盡量減少用水，包括避免長時間使用食水、排放大量污水及進行洗衣等，以減低對工程進度的影響。

服務處已要求承辦商採取適當措施，盡量減低工程對住戶造成的影響，並督促承辦商盡快完成有關工程。

如有任何查詢，歡迎致電2458 7256與本處職員聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2026 年 7 月 16 日

To: All residents of Peridot Court

Date: 16 July 2026

Re: Drainage Pipe Replacement Works at Block 1

Please be informed that drainage pipe replacement works will be carried out at Block 1 according to the following schedule:

Date: 22 & 23 July 2026 (Wednesday & Thursday)

Time: 9:00 a.m. to 6:00 p.m.

Venus : Podium of Block 1

During the works, temporary noise and odours may be generated. We apologize for any inconvenience this may cause. To facilitate the works and ensure their smooth completion, residents of Block 1 are kindly advised to minimise water usage during the above period as far as practicable. This includes avoiding prolonged water consumption, the discharge of large amounts of wastewater, and operating washing machines, as these activities may affect the progress of the works.

The Management Services Office has requested the contractor to implement appropriate measures to minimise the impact on residents and to complete the works as soon as possible.

Thank you for your attention and co-operation. Should you have any enquiries, please feel free to contact our staff at 2458 7256.

Peridot Court
Management Services Office



此通告張貼至 2026 年 7 月 23 日
This notice would be posted until 23 July 2026

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務
PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited

此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。
This notice can be read on Live e-say app. All rights reserved.